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Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 08.08.2019 v zasadačke Obecného úradu 

v Bystričke. 

_________________________________________________________________________________ 

Prítomní : Zdenka Maršalová, starostka obce 

                  Viliam Lučanský, zástupca starostky 

                  Ing. Igor Malko, poslanec 

                  Ing. Marek Korbeľ, poslanec  

                  Mgr. Elena Pospíšilová, poslankyňa 

                  Ing. Peter Rendek, poslanec  

- Príloha č. 1  

 

Ostatní prítomní: Ing. Mallá  

Verejnosť:  p. Malková, Ing. Korbeľ, p. Korbeľová, Ing. Ruman, p. Blaho  

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. 

V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že 

počet prítomných poslancov je 5, t.j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou 

na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

Program:  

    1. Otvorenie zasadnutia 

    2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

    3. Schválenie programu  

    4. Kontrola uznesení  

    5. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na rok 2019  

    6. Správa komisie kultúry  

    7. Hospodárenie prevádzky za I. polrok 2019  

    8. Oslavy SNP – Partizánska vatra  

    9. Vyradenie majetku MŠ  

  10. Rozpočtové opatrenie č. VIII/2019, IX/2019  

  11. Prerokovanie žiadosti o stanovisko k plánovanej oprave vodovodného potrubia  

  12. Prerokovanie požiarneho poriadku obce Bystrička  

  13. Prerokovanie výstavby oplotenia pozemkov v extraviláne k.ú Bystrička  

  14. Prerokovanie VZN č. 5/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička  

 15. Prerokovanie stravnej jednotky pre zamestnancov stravujúcich sa v ŠJ  

 16. Prerokovanie zápisu v kronike obce  

 17. Prerokovanie žiadosti p. Jozefa Blahu  

 18. Prerokovanie nájomnej zmluvy pre DEEP Dance Club  

 19. Došlá korešpondencia, rôzne  

 20. Diskusia  

 21. Záver  
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2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

Zapisovateľ: v zastúpení Zuzana Judáková   

Návrhová komisia: Ing. Korbeľ, p. Lučanský, Mgr. Pospíšilová  

Overovatelia zápisnice: Ing. Malko, Ing. Rendek  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

3. Schválenie programu  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

4. Kontrola uznesení: 

Žiadosť p. Korbeľa na prešetrenie stavebných prác na parcele KN –C 675/3, vybudovanie brány p. 

Bártom 

Predseda stavebnej komisie Ing. Korbeľ bol pozrieť plot, nie je oprávnený to posúdiť, odporúča obrátiť 

sa p. Korbeľovi na súd alebo stavebný úrad.  

Starostka – informovala,  že pán Korbeľ sa obrátil s daným problémom na prokuratúru SR, bude 

informovať, ako sa to bude ďalej vyvíjať. 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky,  

Starostka – Ing. Tureková sa nemohla dostaviť, návrh poslanci obdržali ak majú výhrady 

k predloženému návrhu otvára diskusiu. 

Poslanci návrh plánu kontrolnej činnosti schválili  bez pripomienok.  

Príloha č.2  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

6. Správa komisie kultúry 

Ing. Malko – predniesol správu, v ktorej informoval o akcii Športový deň – stretnutie Bystričiek, 

Koštovka páleného, posedenie s dôchodcami, uvítanie detí, príprava Močidiel na akciu Vatra SNP.  

Zhodnotil, že všetky akcie dopadli úspešne.  

Mgr. Pospíšilová – doplnila informáciu o vystúpeniach FS Hrádok, vo Valči. A akciu Deň matiek.  

Poslanci zobrali správu na vedomie.  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
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7. Správa o hospodárení prevádzky 

Ing. Mallá  Informovala o hospodárení prevádzky, o zvýšení ceny stravného lístka, záujem 

o dôchodcovské obedy (mierne stúpajúca tendencia), nákup nového inventáru – minulý rok 

konvektomat, tento rok teplomery, kalibrácia váh (kvôli predpisom EÚ). Zatiaľ predbežný hospodárky 

výsledok – plusový.  

Poslanci zobrali správu na vedomie, bez pripomienok.  

Príloha č. 3  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

8. Oslavy SNP – Partizánska vatra  

Starostka informovala o oslavách SNP, deň kedy sa budú konať, oranizátor – DHZ + obec. Info 

o programe , guľáš bude podávaný zadarmo. Je potrebné schváliť sumu. 

Mgr. Pospíšilová – koľko kotlov sa bude variť? 

Starostka – Cca 3. 

Ing. Rendek – Je to akcia pre občanov, navrhuje minimálnu sadzbu 600 € 

Ing. Malko – 750 € 

Starostka – akcia bude zabezpečovaná cez komisiu kultúry, lebo bude v tom čase odcestovaná. 

Starostka + Lučanský – chcú poďakovať  poslancom za pomoc pri akcii „športový deň“ s Bystřičkou.  

Poslanci schválili sumu 750 € na akciu Oslavy SNP – Partizánska vatra.  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

9. Vyradenie majetku MŠ  

Starostka - Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku MŠ obdržali poslanci 

s pozvánkou,  malo by sa vyradiť zopár lehátok + práčka. 

Ing. Malko – dal návrh, aby sa vyraďovanie majetku riešilo cez danú komisiu, s  návrhom nemá 

starostka problém. 

Poslanci schválili vyradenie majetku MŠ.  

Príloha č. 5 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

10. Rozpočtové opatrenie č. VIII/2019 a IX/2019  

Starostka-  Danné rozpočtové opatrenia boli zaslané poslancom s pozvánkou. P. kontrolórka sa 

nemohla zúčastniť zasadnutia, ak nejaké otázky, treba sa informovať u nej telefonicky. 
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Poslanci schválili rozpočtové opatrenia č. VIII/2019 a IX/2019 bez pripomienok. 

Príloha č.6,7 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

11. Prerokovanie žiadosti o stanovisko k plánovanej oprave vodovodného potrubia  

Starostka- Turvod požiadal o odsúhlasenie stavby nového potrubia, odsúhlasenie novej trasy, obec 

v prospech Turvodu zriadi vecné bremeno, zlepší sa kvalita zásobovania na Lázkach, doposiaľ sú stále 

nahlasované problémy s nízkym tlakom od občanov.  

Ing. Malko, Ing. Korbeľ – Návrh trasy krížom, aby  mal pozemok ešte eventuálne využitie. 

Ing. Korbeľ – vlastníkom celého pozemku je TurVod, takže pre obec je to bezpredmetné. 

Starostka – Keď sa to bude dávať do pôvodného stavu, dohoda s Turvodom, aby sa zriadil jednotný  

rigol.  

Poslanci schválili navrhovanú trasu vodovodného potrubia.  

Príloha č. 8  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

12. Prerokovanie Požiarneho poriadku obce Bystrička  

Starostka- mali sme kontrolu zástupcov z hasičského útvaru, nič nám nebolo vytknuté, boli sme 

pochválení. Poďakovanie členom DHZ.  

Poslanci schválili  Požiarny poriadok obce Bystrička bez pripomienok.  

Príloha č. 9 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

 

13. Prerokovanie výstavby oplotenia pozemkov v extraviláne k.ú Bystrička  

Starostka- Podnety od vlastníkov pozemkov  na oplocovanie v extraviláne obce, na druhej strane 

sťažnosti od občanov, že v lese sú ploty. V územnom pláne bude zapracovaný zákaz oplocovania 

pozemkov v extraviláne.  

Ing. Rendek –Riešením by mohli byť  živé ploty, v extraviláne 

Starostka -  Nepôsobí to prirodzene 

Poslanci schválili neoplocovať pozemky v extraviláne k.ú Bystrička  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
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14. VZN č. 5/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička  

Starostka – návrh nebol pripomienkovaný občanmi obce.  

Poslanci schválili VZN č. 5/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička, bez pripomienok.  

Príloha č. 10 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

 

15. Prerokovanie stravnej jednotky pre zamestnancov stravujúcich sa v ŠJ  

Starostka – zamestnanci MŠ a ZŠ majú možnosť výberu či sa budú stravovať v ŠJ alebo na prevádzke 

obce. Cena stravnej jednotky je vo výške 3,04 € za jedno jedlo.  

Poslanci schválili výpočet stravnej jednotky pre zamestnancov stravujúcich sa v ŠJ, bez pripomienok.  

Príloha č. 11 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

16. .Prerokovanie zápisu v kronike obce  

Starostka – Zápis do kroniky za rok 2018 je k nahliadnutiu u nej v kancelárii. P. Štricová, kronikárka, 

robí túto činnosť už 28 rokov,  nielen zapisuje, ale aj zbiera materiály, je to zaslúžilá činnosť. 

Mgr. Pospíšilová – navrhuje odmenu 580 € v hrubom pre kronikárku obce, za rok 2018. 

Ing. Malko – navrhuje odmenu 600 €, myslí si, že treba sa pomaly  po niekom obzerať, kto by bol 

schopný vykonávať rovnako vzorne túto funkciu. 

Poslanci schválili zápis v kronike obce za rok 2018 a odmenu kronikárke v sume 600 €.  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

17. Prerokovanie žiadosti p. Jozefa Blahu 

Ing. Malko – Zákaz parkovania nebol mierený proti obyvateľom na ulici oproti Hotelu Bystrička, ale aby 

vyriešil problémy s návštevníkmi Hotela Bystrička.  Nechcú obmedzovať svojich občanov. Navrhuje 

zamedziť parkovanie páskou, a vyrubiť pevnú sumu Hotelu Bystrička.  

Starostka – Nemôže hotelu vyrubiť nájom, keď nie je nájomná zmluva. Ak schvália výnimku 

rezidentom, kto bude kontrolovať kto je rezident?  

Starostka – Minulé OZ bola predložená žiadosť aby sa zakázalo úplne parkovať na ulici, teraz je zas 

žiadosť o vyňatie pre rezidentov.  
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Ing. Rendek – Ak tam budú môcť parkovať rezidenti, potom tam môže stáť ktorýkoľvek občan 

Bystričky.  

Ing. Ruman – Nezamestnaným dať rovnošatu a vyberať poplatok za parkovné. Tie kamene, ktoré 

musel odstrániť, tam boli nakoniec dobré. P. Pešková si ich neupratala.  

p. Blaho – Navrhuje rozšíriť cestu 

Ing. Malko – Návrh urobiť z cesty jednosmerku. 

Ing. Ruman – Navrhuje zákaz parkovania na obecnom pozemku pre všetkých. 

p. Blaho –  Navrhuje zákaz státia, ale s výnimkou pre vlastníkov.  

Starostka – Umiestni sa tam páska + nápis „Obecný pozemok, zákaz parkovania“.   

Ing. Rendek, p. Lučanský – chcú, aby sa občania v RD 120 – 125  všetci spolu dohodli na jednotnom 

návrhu  žiadosti o parkovaní, ktorý prednesú na ďalšom zasadaní OZ.   

Poslanci preložili riešenie žiadosti p. Blahu na ďalšie zasadnutie OZ, po predložení jednotného návrhu 

od občanov, tak ako je vyššie uvedené.  

Hlasovanie: 

Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 1  

 

16. Prerokovanie nájomnej zmluvy pre DEEP Dance Club  

 

Starostka – Máme návrh nájomnej zmluvy od p. Frollu, konateľa spoločnosti DEEP DANCE CLUB, aby 

v priestoroch ZŠ mohli prevádzkovať svoju činnosť pre naše deti.  

Poslanci schválili návrh nájomnej zmluvy bez pripomienok.  

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

19. Došlá korešpondencia, rôzne  

- Starostka informuje o názve pre ZŠ Bystrička – Základná škola Alice Masarykovej, tento titul nám bol 

už pridelený , bude slávnostne odovzdaný, 17.9.2019 o 14.00 hod.  

 

- Starostka informuje, že p. Švajda obhospodaruje obecný majetok, za ktorý neplatí od roku 2008. Za 

asistencie polície má vrátiť budúci týždeň kľúče,  pozemok by mal byť ďalej využívaný na ukladanie 

a štiepkovanie konárov. 

 

-  Žiadosť manželov Feldsamových o právo prejazdu na ich súkromný pozemok 

Starostka – Ľudia využívajú tento pozemok, dostanú sa tam s autami. P. Feldsam bude žiadať aj 

o rozšírenie pozemku, chce stavať garáž.  

Poslanci zamietli žiadosť manželov Feldsamových 
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Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

- Starostka predkladá návrh o zóne parkovania pred Jednotou, pri ZŠ, pri OÚ – návrh z Hakomu.  

Poslanci súhlasia s vyznačením parkovísk, aj s umiestnením dodatkových tabulí (podľa prílohy č.12) . 

Vyslovená obava, či tí čo parkujú dlhodobo na parkovisku pred OÚ , nebudú parkovať pred Jednotou.  

Ing. Malko – cvične sa nechá podľa návrhu a podľa potreby sa doplní dodatková tabuľa.  

Ing. Rendek – či neobmedziť na parkovisku priestor 50 – 60 cm pre peších ?  

Poslanci zobrali na vedomie návrh z Hakomu. 

Príloha č. 12 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

 

- Informácia ohľadom kamerových systémov  

Starostka – na Lázkach pri kontajneroch je veľký problém s neporiadkom, rozmýšľalo sa o umiestnení 

kamery, problém s prenosom. Myšlienka budovať kamerový systém cez celú obec, ísť po vlastnej línii, 

keďže do dnešného dňa nevieme, či sme boli v rámci výzvy na vybudovanie kamerového systému 

úspešní.  

 

- Informácia o ukončení stavebných prác na chodníku – zastávka, ukončenie rekonštrukcie kotlov na 

ZŠ  p. Bízikom.  

 

- Informácia o debate na internom fóre ohľadom spomaľovačov, na štátnej ceste nemôžu byť 

spomaľovače.  

 

- Všeobecne záväzné nariadenie o parkovaní navrhnuté p. Rendekom, bude sa do budúcna 

prejednávať.  

 

 20. Diskusia  

Starostka – TJ – v budúcnosti vybudovanie zavlažovania a predĺženie ihriska. 

p. Blaho- Poprosil 1 minútu ticha na uctenie si pamiatky pani exstarostky. 

p. Lučanský – Podnety od občanov, že treba oznámiť prostredníctvom rozhlasu, keď niekto zomrie 

p. Blaho – Či 120 L kontajnery na bioodpad si musí občan sám zaplatiť? 

Starostka – Každý si môže zakúpiť, obec riešila v minulosti nakladanie s bioodpadmi komputermi. 

p. Blaho – Či štiepkovanie nespôsobí hluk?  

Starostka – Bude to len niektoré dni v roku, a bude tam určený zamestnanec, ktorý na to bude 

dohliadať.  

Ing. Ruman – Hotel Bystrička porušuje nočný kľud, bude volať políciu.  
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21. Záver  

Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  

V prípade nejasností je doložený zvukový záznam.  


